

Message to Canadians, and FRIENDS overseas, since the pandemic, especially 5 weeks ago, our lives have been disrupted, food is getting more and more expensive, because in the United States, there is an agent from Russia, a criminal, who with the help of a billionaire **illegal immigrant** from South Africa, **Elon Musk**, stole their election. So, this criminal has been in power since January 20, 2025, Worse, under Trump, the GOP has become **an anti-Western and pro-Putin party**. Trump does not care about the national interests of the United States. **He is working against them**: Isolating the United States, Making the United States an enemy to everyone except **Putin and other autocrats**. Trump has already destroyed NATO. And then the American economy. according to **Anders Aslund**. as recently, he flagrantly violates, the **USMCA**, the trade agreement with **Canada and Mexico**, his goal is to **weaken the Canadian economy**, because this criminal **wants to destroy the world order too**. Trump appears more and more as a **servant but also an ally of Putin**. according to the former commander in chief of Ukraine **Valerii Zaluzhnyi**. so, they are aggressors, thieves. the proof this criminal Trump **dreamed that Canada becomes the 51st state of the United States**, what bullshit... So, it is up to us to stay away from this criminal, that is to say to strengthen our army, our economies, to protect our borders. **our government is working hard to protect us right now**, but we can help them by **buying local products**, planting our tomatoes, imagine, if **Walmart's** sales are down, they are the ones who will put pressure on the **US Congress and the US Senate to remove this criminal Trump from power**, so, indirectly, we can help the Americans too, because, There are Americans who have been taking to the streets to protest for the past few weeks.

Message aux Canadiens et aux amis d'outre-mer: depuis la pandémie, surtout il y a 5 semaines, nos vies sont perturbées, la nourriture devient de plus en plus chère, car aux États-Unis, il y a un agent de Russie, un criminel, qui avec l'aide d'un milliardaire **immigrant illégal** d'Afrique du Sud, **Elon Musk**, a volé leur élection. Donc, ce criminel est au pouvoir depuis le 20 janvier 2025, Pire, sous Trump, le GOP est devenu **un parti anti-occidental et pro-Poutine**. Trump ne se soucie pas des intérêts nationaux des États-Unis. **Il travaille contre eux**: Isoler les États-Unis, Faire des États-Unis un ennemi pour tout le monde sauf **Poutine et d'autres autocrates**. Trump a déjà détruit l'OTAN. Et puis l'économie américaine selon **Anders Aslund**. comme récemment, il viole de manière flagrante, l'**USMCA**, l'accord commercial avec **le Canada et le Mexique**, son objectif est d'**affaiblir l'économie canadienne**, car ce criminel **veut aussi détruire l'ordre mondial**. Trump apparaît de plus en plus comme **un serviteur mais aussi un allié de Poutine**, selon l'ancien commandant en chef de l'Ukraine **Valerii Zaluzhnyi**. Donc ce sont des agresseurs, des voleurs. la preuve ce criminel Trump **rêvait que le Canada devienne le 51e état des États-Unis**, quelle connerie... donc, c'est à nous de rester loin de ce criminel, c'est-à-dire de renforcer notre armée, nos économies, de protéger nos frontières. **notre gouvernement travaille dur pour nous protéger en ce moment**, mais nous pouvons les aider en **achetant des produits locaux**, en plantant nos tomates, imaginez, si les ventes de **Walmart** sont en baisse, ce sont eux qui feront pression sur **le Congrès et le Sénat américain pour destituer ce criminel Trump du pouvoir**, donc, indirectement, nous pouvons aussi **aider** les Américains, car, il y a des Américains qui descendent dans la rue pour protester depuis quelques semaines.

March 6, 2025 via

*)**Anita Anand**

<https://bsky.app/profile/anitaanandmp.bsky.social/post/3liq7yxfspk2j>

*)

Mark Carney: We must build a strong and united economy here in Canada

<https://bsky.app/profile/markcarneyforpm.bsky.social/post/3lijpus7nr3k2r>

*)**Anders Aslund**

<https://bsky.app/profile/andersaslund.bsky.social/post/3ljklsstwns2q>

<https://bsky.app/profile/andersaslund.bsky.social/post/3ljpxvbw3rc2z>

<https://bsky.app/profile/andersaslund.bsky.social/post/3ljpxfdgdm2z>

<https://bsky.app/profile/andersaslund.bsky.social/post/3ljpvsvvn4k2z>

<https://bsky.app/profile/andersaslund.bsky.social/post/3ljpvl6h3y22z>

At present, Trump is the greatest threat to democracy in the world.

<https://bsky.app/profile/andersaslund.bsky.social/post/3ljnd7jvvcz2z>

*)Emmanuel Macron, Président de la République française.

<https://www.instagram.com/emmanuelmacron>

*)**Dave Troy**

<https://bsky.app/profile/davetroy.com>

*) **Seth Abramson**

Author bio: www.sethabramson.net

Latest book: sethabramson.substack.com